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Verslag Algemeen Bestuur 
           
Bijeenkomst : Vergadering Algemeen Bestuur  
Datum : maandag 19 april 2023 
Plaats : GGD Drenthe 
 

Aanwezig: 
De heer R. Wanders -  gemeente Emmen - voorzitter  
De heer A. Smit - gemeente Assen  - vice-voorzitter 
Mevrouw A. Huijing-Van Tongeren - gemeente Borger-Odoorn -  lid 
De heer J. Slomp -  gemeente Coevorden -  lid  
De heer M. Turksma - gemeente De Wolden - lid 
De heer M. Tuit - gemeente Hoogeveen  - lid 
Mevrouw J. Bos -  gemeente Meppel -  lid 
De heer R. Schans - gemeente Midden-Drenthe - lid 
De heer A. Wekema -  gemeente Noordenveld - lid 
De heer M. Ririhena -  gemeente Tynaarlo - lid 
 
De heer H. Kox - GGD Drenthe - directeur 
De heer G. Meijer - GGD Drenthe - directiesecretaris 
De heer S. de Jong - GGD Drenthe - controller 
Mevrouw R. Wiekamp - GGD Drenthe -  managementsecretaresse 
 
Afwezig m.k.  
De heer B. Luinge - gemeente Aa en Hunze - lid 
De heer J.T. Boonstra -  gemeente Westerveld - lid     
 
 

 
 
1. Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering en verzoekt om het reguliere overleg in 1 uur af te  
ronden om vervolgens verder te gaan in een besloten vergadering. 
 
De agenda wordt vastgesteld.  
De heer Slomp geeft aan tot 15.00 uur aanwezig te kunnen zijn. 
 

2. Concept verslag AB-vergadering d.d. 19 december 2022 
Het verslag wordt vastgesteld. 

 
Concept verslag AB-vergadering d.d. 19 december 2022 | Besloten deel 
Ter vergadering uitgereikt. Opmerkingen kunnen schriftelijk worden doorgegeven aan de heer 
Meijer. 

 
3. Ingekomen stukken 

De  ingekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 
 
4. Uitgaande stukken 
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Er zijn geen uitgaande stukken. 
 

5. Mededelingen 
 
Mondelinge mededelingen: 
 
Sharon Stellaard | Hervormingen in de Jeugdzorg 
De heer Kox deelt mee dat Sharon Stellaard, promovenda 30-jaar Jeugdzorg, dinsdag 16 mei een 
presentatie zal geven tijdens de Programmaraad. Het AB wordt uitgenodigd om hier online bij 
aanwezig te zijn. 
 
Centrum Seksueel Geweld 
De heer Kox: we zijn in gesprek met centrum gemeente Emmen en gemeente Groningen 
betreffende het meldpunt CSG. Drenthe is aan de beurt om het meldpunt te bemensen. Het 
overleg gaat niet om inhoud maar om geld. Het aantal meldingen is helaas explosief. Vraagt veel 
van onze mensen. Houden het AB op de hoogte. 
 
Implementatie nieuwe GR 
De heer Meijer deelt mee dat m.b.t. de wijziging GR de raden gevraagd worden op welke 
beleidsonderwerpen/thema’s zij zienswijzen willen geven. In het overleg met de griffiers is 
afgesproken dat de raden een overzicht krijgen van de besluiten die er in de afgelopen 2 jaar in 
het DB en AB zijn genomen en de raden alsdan kunnen aangeven op welke besluiten zij een 
zienswijze willen geven. Er komt straks een actieve informatieplicht. Medio dit jaar wordt een 
voorstel aangeleverd voor een gewijzigde GR. Met ingang van 1 juni 2025 moet er een nieuwe 
GR liggen. 
 
Bijeenkomst Raadsleden Drenthe 
Op 27 september en eind november worden er bijeenkomsten georganiseerd voor de 
raadsleden. Thema’s voor september zijn: functioneren GHOR en Vaccinatie en 
Informatievoorziening Drenthe. 
 
Rapport VWS ‘Op onze gezondheid - De noodzaak van een sterkere publieke gezondheidszorg’ 
De RVS heeft een rapport opgesteld aangaande de publieke gezondheid en dit aangeboden aan 
de GGD GHOR. De heer Kox raadt het AB aan dit rapport te lezen. De heer Meijer stuurt het 
rapport door aan het AB. 
 
Schriftelijke mededelingen: 
De schriftelijke mededelingen worden voor kennisgeving aangenomen. 
 

6. Jaarstukken 2022 
De heer De Jonge geeft een korte inleiding op de jaarstukken. 
De heer Schans geeft aan dat e.e.a. goed is uitgewerkt. 
 
Besluit | Het AB besluit conform het onderstaande: 
 
1. Ten aanzien van de jaarstukken: 
1.1. De begrotingsoverschrijdingen op de programma’s Beschermen, Beschermen derden, 

Bewaken en Jeugd goed te keuren; 
1.2.  Het jaarverslag en jaarrekening 2022 van de GGD vast te stellen en ter kennisname te 

sturen naar de gemeenten; 
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2. Ten aanzien van de Risicoreserve: 
2.1. Het negatieve resultaat over 2022 van € 96.688 van het product Reizigersadvisering te 

onttrekken; 
2.2. Het negatieve resultaat over 2022 van € 30.504 van de JGZ additionele opdrachten te 

onttrekken; 
2.3. Een bedrag van € 171.272 te onttrekken en terug te laten vloeien naar de gemeenten 

conform bijlage 2; 
3. Ten aanzien van de Egalisatiereserve: 
3.1. Het positieve resultaat over 2022 van € 139.685 van het product Publieke Zorg Asielzoekers 

te storten in de Egalisatiereserve. 
 

 6e. VTD bestuursrapportage t/m december 2022 
De VTD bestuursrapportage  wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 

7. Begrotingswijziging 2023 
De heer De Jong geeft een inleiding. In het kader van ‘Samenwerken voor Drenthe’ is een 
afspraak gemaakt m.b.t. compensatie loon/ontwikkelingen. Voor dit risico kloppen we nu aan bij 
de gemeenten. We hebben alle reserves in de strijd gegooid, die worden hiervoor benut en 
daarmee is het weerstandsvermogen verdwenen. 
 
De heer Tuit meldt begrip te hebben voor het Woo besluit en dat de GGD ook aangeeft hoe 
elkaar op samenwerking breed te kunnen helpen. Hij doet een oproep om hier in de toekomst 
alert op te blijven en geeft het signaal af dat de raden hier wel op gaan duwen. 
De voorzitter geeft aan dat al eerder aangegeven is om gezamenlijk op te trekken, ook t.a.v. 
informatieveiligheid, maar dat het er nog niet echt van komt. De gemeentesecretaris van 
Meppel is aangewezen om de coördinatie t.a.v. de Woo op te pakken.  
 
De voorzitter meldt dat m.b.t. de Oekraïense kinderen is afgesproken dat de daadwerkelijke 
kosten worden gedeclareerd. 

  
 Besluit | Het AB besluit conform het onderstaande: 
 

1. Instemmen met de verhoging van de begroting GGD Drenthe 2023 in verband met autonome 
ontwikkelingen, i.c. de implementatie van de Wet open overheid (Woo), Dienstverlening JGZ 
Oekraïense kinderen en impact loon- en prijsontwikkeling. Deze verhoging te verwerken in 
de inwonerbijdrage van de deelnemende gemeenten.  
 
De verhoging is als volgt gespecificeerd: 

- Implementatie Woo: € 75.000 (€ 60.000 structureel, € 15.000 incidenteel); 

- JGZ Oekraïense kinderen: € 229.658; 

- Impact loon- en prijsontwikkeling: € 1,7 mln.  

 
8. Ontwerpbegroting 2024, inclusief meerjarenraming 2024 - 2027: 

Naar aanleiding van de vraag van de heer Wekema waarom de Woo weer wordt opgevoerd, 
geeft de heer De Jong aan dat het een incidentele kant en structurele kant betreft.  
De structurele kant gaat vanaf 2024 lopen. 
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Voorts vraagt de heer Wekema wat de impact is van het gebruik van de reserves 2023 voor 
2024. De heer De Jong geeft aan dat het afgesproken weerstandsvermogen, zijnde 2,5%, voor 
loon- en prijsontwikkeling wordt gebruikt en daarmee de reserve 2023 nihil is. 
 
De voorzitter meldt dat de begroting 2024, na de zienswijzen van de gemeenten, ter vaststelling 
in het AB komt. Het AB constateert dat de GGD zich houdt aan hetgeen is afgesproken in de 
regeling ’Samenwerken voor Drenthe’. 
 
Het AB neemt kennis van de voorlopig door het DB vastgestelde ontwerpbegroting 2024, 
inclusief meerjarenraming 2024 - 2027, met daarin opgenomen de volgende voorstellen:  
 
1. De ontwerpbegroting 2024, inclusief meerjarenraming 2024 – 2027, vast te stellen en voor 

een zienswijze voor te leggen aan de gemeenteraden; 
2. In te stemmen met de verwerking van de autonome ontwikkelingen in de volgende 

ramingen: 

a. Voor de uitvoering van de Wet open overheid (Woo) is binnen de organisatie van de VRD 
en de GGD extra capaciteit en investering in ondersteuningsprogramma's nodig. Deze 
capaciteit zal dan ook ingezet worden voor beide organisaties. De kosten hiervan voor de 
GGD zijn € 60.000 structureel; 

b. Voor de intensivering van het toezicht op de gastouderopvang de gemeentelijke bijdrage 
structureel op te hogen met € 141.742; 

c. Loon- en prijsindexatie volgens de afspraken “Samen werken voor Drenthe”. 
 
9. Aangepaste overige additionele uurtarieven 2023, dienstverlening politie 
 

Besluit | Het AB besluit conform het voorstel: 
 Vaststellen van de aangepaste additionele tarieven forensische dienstverlenging Politie 2023. 
 
10. Additionele uurtarieven 2024 
 
 Besluit | Het AB besluit conform het voorstel: 
 Vaststellen van de additionele uurtarieven 2024. 
 
11. Verlenging contract Bentacera 
 

Besluit | Het AB besluit conform het voorstel: 
Instemmen met het gebruik maken van de optie voor verlenging en de overeenkomst met 
Bentacera Registeraccountants B.V. voor het verrichten van de accountantscontrole met één 
jaar verlengen.  

 
12. DIvers 
 

12a. Terugkoppeling BAC-PG (2903023)aan de hand van de presentaties 
 
De heer Kox geeft een korte inleiding. SPUK/GALA en het RVS rapport brengen de discussie op 
gang tussen gemeenten en GGD-en. De gemeenten staan aan de vooravond van een enorme 
transformatie van zorg naar gezondheid. Bij de VNG roept het de vraag op waar de GGD voor 
staat. Er zijn 25 totaal verschillende GGD-en. Wat mag je als gemeenten vragen van een GGD, 
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moet er niet een soort uniformiteit komen en hoe breng je de gemeenten goed in positie over 
dit vraagstuk. Deze discussie vindt plaats als SPUK/GALA al door de organisaties dendert. 
Intussen zijn wij hard bezig om met de gemeenten een regiobeeld neer te zetten. 
 
De voorzitter, die de BAC-PG bijeenkomsten bijwoont, vult aan, het zijn echt 25 andere GGD-en. 
In Drenthe hebben wij maar met 1 zorgkantoor te maken op 12 gemeenten, dat is een voordeel. 
De winkel is fors open, er is een nieuw assortiment en we hebben het maar te organiseren. Een 
ander voordeel is het Lysias traject dat 2 jaar terug in gang is gezet om GGD Drenthe te 
ontwikkelen tot een goede kennis- en adviesfunctie partner voor de gemeenten. 
 
De heer Ririhena vraagt hoe de gemeenten GGD Drenthe goed kunnen positioneren. VDG en 
Zilverenkruis pakken IZA/GALA op, maar de DPG zit er niet bij. De GGD is van ons, een partij die 
namens ons de gezondheid van de Drent moet bevorderen en bewaken. Mis hier een stukje 
eigenaarschap en worstel met de weerstand die er hier en daar is op de GGD. Staan aan de 
vooravond van een grote verandering/transformatie die we met elkaar moeten vormgeven en 
zou hier graag verdieping op willen krijgen. 
 
De voorzitter geeft aan dat er op de PO’s direct wordt samengewerkt met de GGD, het 
regiobeeld stellen we samen op en de data, de kennis en de adviesfunctie van de publieke 
gezondheid is van belang. De vraag, waar is de publieke gezondheid van kan in het regioplan van 
aanpak een plek krijgen. 
 
De heer Tuit herkent de weerstand niet, wel dat het af en toe een zoektocht is. Iedereen staat 
een beetje in de wachtstand, wie neemt de eerste stap. De GGD is wel goed bezig. 
 
De heer Wekema kent ook geen weerstand, wel de kritiek als er ‘weer’ geld nodig is. We moeten 
wat vaker dieper op de inhoud ingaan. 
 
De heer Slop herkent de worsteling, wat doe je als gemeente, wat doe je regionaal en wat bij de 
GGD, waar beleg je wat. We doen als gemeente al veel. 
 
Mevrouw Huijing geeft aan de samenwerking te verbeteren, een vorm zien te vinden om gevoel 
te krijgen voor eigenaarschap en dat iedereen hem goed doorleeft. Met hetzelfde beeld vooruit, 
dit mag meer gedragen worden. 
 
Naast het gesprek over eigenaarschap, wil de heer Ririhena in het kader van het RVS rapport, 
het graag hebben over de ambitie hoe ervoor te zorgen dat de Drentse inwoners gezond zijn en 
gezond blijven. 
 
De voorzitter stelt voor om 1x in de zoveel tijd een strategische sessie met het AB te 
organiseren. De heer Kox komt met een voorstel. 
 
12b. Stand van zaken ontwikkeling Regiobeeld  
De voorzitter deelt mee dat afgelopen vrijdag een start is gemaakt. 
CMO Stamm, Proscoop en de GGD hebben het concept regiobeeld gepresenteerd, 12 mei is het 
vervolg. 
 
12c. Inzet middelen GALA/SPUK t.b.v. kennisfunctie GGD 

 De voorzitter stelt voor dit op een ander moment te doen. 
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13. Rondvraag 

 
Crisis noodopvang 
De voorzitter vraagt of de gemeenten ervaring hebben met de heer Ilja van Tilborg m.b.t. het,  
op verzoek van COA Den Haag, opzetten van crisis noodopvang. De gemeente was hier niet van 
op de hoogte.   
Mevrouw Huijing geeft aan dat ze ook bij de gemeente Borger-Odoorn achterlangs zijn gegaan. 
De heer Ririhena is ermee bekend en vanuit Tynaarlo geen klachten. 
De heer Kox geeft aan ze niet te kennen. 
 
Vaccinatieplicht teken in het buitenland 
De heer Kox geeft aan terug te komen op de vraag van de voorzitter m.b.t. een advies op een 
tekenvaccinatieplicht in Europa. 
 

14. Sluiting 
 De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering. 
 
 
Concept verslag : 19 april 2023 
Verslag vastgesteld : 13 september 2023 


